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Närvarande ledamöter: 
Elisabeth Batel (Autism & Aspergerföreningen) 
Carola Gioti (SRF) 
Alex Boije (FSDB), vice ordförande  
Stefan Fagerström (FUB), ordförande 
Linnea Dunek 
 Frånvarande ledamöter:  
Ann-Cristin Broberg (Neuroförbundet) 
Elin Evander (RiksförbundetAttention) 
 
Tidpunkt: 
Tisdagen den 22 april, klockan 14:30 – 16:00 
 
Plats: 
Virkesvägen 3 
 
Protokoll justeras   
 
   
Stefan Fagerström  Elisabeth Batel 
Ordförande  Ledamot 
 

 Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet. 

1. Val av justerare 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns 

3. Anmälan av föregående protokoll 

Rådets protokoll från 2025-0128 godkändes och lades till 
handlingarna. 

4. Information från förvaltningen 

Information från förvaltningens Tertialrapport 1. Förvaltningen 
kan se att simhallskortet inte har använts i lika stor utsträckning 
som tidigare.  
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FUB har föreslagit till Kultur- och fritidsförvaltningen att det 
skulle finnas möjlighet att prova på olika aktiviteter. FUB har 
inte fått någon återkoppling ännu. FUBs satsning på Friskis och 
svettis på Hornstull har fallit väl ut, bl.a. ges möjlighet att prova 
cirkelträning och spinning. 

De verksamhetsövergångar som har genomförts inom 
utförarverksamheten under våren har fungerat. bra.  

En ny upphandling av Sensus kommer att startas upp. 

5. Program för tillgänglighet och delaktighet 

I år kommer Rådets nuvarande arbetssätt att utvärderas centralt. 
Mer information om detta kommer från SLK. 

Övrigt 

På dagens möte hade vi besök av Eva-Maria Lindström. 
Specialpedagog och Kenneth Thosteman, biträdande rektor från 
Reimers specialförskola. De berättade om sin verksamhet och 
ett projekt som de arbetar med. Bilaga om projektet och 
Reimers förskola på Instagram bifogas till protokollet. 
 
Rådet ställde fråga om var rampen på Tantobadet.  
Slussens öppnande, detta tas upp vid nästa möte 
 

Nästa möte 
3 juni 14:30 Virkesvägen. 
Förmöte:14:00-14:30. 
 
Klara och Nathalie från Område vuxen bjuds in för att berätta 
lite mer om rättspraxis vid nästa möte. 

6. Mötets avslutande 
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